



ABspeiderne.no

Norges speiderforbund

Wøyen Gård, Gamle Lommedalsvei 33
1339 VØYENENGA
Org.nr: 971429593

Tlf: **917 32 729**
Hjemmeside: **ABspeiderne.no**
E-post: **post@abspeiderne.no**
Kontortid:
Mandag: 09.00 -15.30
Onsdag: 15.00 - 17.15
Torsdag: 10.00 -14.30

REFERAT KS-MØTE Nr.2 2017/18 – 19. april 2017 kl 18:30-20:30, mat fra kl 18:00

Til stede:

Kretsleder Nils-Martin Haugen (NMH), visekretsleder Thor Gunnar Mathisen (TGM), Eirik Måkestad (EM), samt kretssekretær Nina Dæhli (ND).

Fraværende: -

SAK 11 2017/18 – Godkjenning av referat fra sist KS-møte

- a) Referat er sendt per e-post. Godkjent, legges ut på nettet av NMH.

SAK 12 2017/18 – Kretssekretær informerer

Om post, telefon, e-post o.a.

- a) Fått støtte fra Bærum kommune Kr 227.800,- (fratrasket ikke-gjennomførte arrangementer i 2016, ca Kr 23000,-). Støtte 2016 var på ca Kr 250.000,-
- b) Fått støtte Bærum til Grønland, Kr 12500,-

Kretsstyret tar dette til etterretning, se også sakene.

SAK 13 2017/18 – Gruppene

- a) 1.Blommenholms sammenslåing med 1.Høvik er ikke registrert ordentlig, KA og ND hjelper til for å få dette ordnet.
- b) 2.Blommenholm. Tidligere leder kontaktet kretsen, ønsker å få opp gruppen igjen. Rekrutterer ledere. KA og ND har dialog. Gruppen har egen hytte (*Blommistoppen*), organisert som stiftelse.
- c) Grupperapporter, de fleste har levert og rapportene vitner om stor aktivitet. Det gror godt i gruppene våre!

SAK 14 2017/18 – Oppfølging Kretsting

- a) Årsmelding og signert kretstingsprotokoll er sendt forbundet.
- b) Ny mal for årsmelding 2017-18, NMH jobber videre med dette.
- c) ND og NMH har foretatt endring hos Brønnøysund-registeret om at KL, vise-KL samt sekretær kan signere, i henhold til kretstingsvedtaket. NMH har rettet i medlemsregisteret.

SAK 15 2017/18 – Arrangementer siden sist

SPEIDING GIR MANGFOLD

- a) Camp Villmark gjennomført (Follo krets). Ingen grupper deltok samlet, men mange av våre speiderfamilier deltok.
- b) Påskeleir (NSF-arr.) EM deltok med 4 andre fra AB. Flott arrangement som anbefales!

SAK 16 2017/18 – Kommende arrangementer

- a) Kretskonk til helgen. Alt OK. NMH og EM stiller fra styret.
- b) Årsmøte ABUR 27/4 kl 18:30. EM stiller fra styret, Nina melder på og sender innkallingen.
- c) Kalvøyadagen 7/5: ND og Tanja G samt to fra KM. Alt avklart med kommunen. Invitasjon er sendt ut.
- d) GL-samling 10.05 – Invitasjon sendt ut. NMH og ND ordner prosjektor.
- e) Ny ansvarlig morodag = Kajsja Tiedemann 1.Tanum. Kommer tilbake med dato.
- f) Peffkurs 3, ND har sjekket om alle har fått gjennomført. De som har svart ønsker ikke evalueringskveld. De vil heller ha peffkurs 1 og 2. NMH lager diplom som Nina sender til de aktuelle gruppene.
- g) Peffkurs 1-2. ND har dialog med 1.Eiksmarka om peffkurs 1 i mai.
- h) LLH: NMH sjekker (med Kongsberg/Freia om besøk), august/september.
- i) PLH/ RLH, EM sjekker (med Gamezone, august/september). NB 50 peffer deltok i 2016, så arrangementet bør talke like mange.
- j) Sandvika byfest 24-27/8. Arrangør ønsker åpent marked i Løkkehaven med speidere, torsdag/fredag samt lørdag/søndag. TGM sender e-post som Nina sender videre til gruppene.
- k) JOTA/I: 1.Rykkinn og Høvik Verk snakker sammen om felles arrangement.

SAK 17 2017/18 – Nord-2017

- a) Kontainere, ND og KA i dialog med forbundet. Kommer med pakkeinstrukser. Får to stykk 20/25 fots containere. Kommer tilbake med dato for henting/levering med det første.
- b) Info fra LOS (ND) klar til GL-samlingen.

SAK 18 2017/18 – Ledertrening, Camp Education

- a) Reklamere for Leir-universitet på GL-samlingen. NMH
- b) Camp Education Tilbakemeldinger på GL-samlingen. NMH

SAK 19 2017/18 – Info fra Komiteene (TGM)

- a) Nytenknings-komiteen: Mikael har trukket seg.
Hatt gode møter, men ønsker en ny inn i komiteen. Spør på GL-samling.
- b) Storkrets-komiteen:
Hatt møte, tydelig at det er to forskjellige kretser som prater sammen. Satt opp punkter for videre diskusjon i mindre grupper; om kretskultur, søknader om midler, nytenkning/sammenvevingsprogram av kretsene o.a. Plan for månedlige møter videre.

SAK 20 2017/18 – Regionsleir 2019

- a) Regionsleir 2019, forespørsel har kommet uformelt fra Follo krets og resten av region Østre-Oslofjord (vår region). Vi hører med GL-samlingen. Kretsen er åpen for flere muligheter, bla med Nedre-Busk. NMH følger opp på KL/KS-samlingen.

SAK 21 2017/18 – Eventuelt

- a) Ingen andre saker

Neste møte blir: 31/05 kl 18:30 på Wøyen. Mat fra kl 18:00.

Referat ved KL Nils-Martin Haugen